

السادة أولياء الأمور،

نأمل أن تكونوا بآتم الصحة والعافية. نحب أن نلفت انتباهكم إلى أهمية سلامة أبنائكم في مدرستنا. تماشياً مع توجيهات وزارة التعليم وحرصاً منا على راحة الطلاب، نود التنويه حول وزن حقائب الطلاب. يرجى الانتباه إلى الوزن المسموح به كما هو موضح في الجدول المرفق.

Grade / Year	Maximum bag weight (KG)	Grade / Year	Maximum bag weight (KG)
KG 1	2.2	Grade 5	4.1
KG 2	2.4	Grade 6	4.5
Grade 1	2.6	Grade 7	5
Grade 2	3	Grade 8	5.8
Grade 3	3.4	Grade 9	6.5
Grade 4	3.8	Grade 10	7.3

من أجل تحقيق بيئة دراسية صحية ومريحة، نود أن نشجعكم على مراعاة النقاط التالية:

- تشجيع الطلاب على استخدام حقائب مدرسية تحتوي على جيوب وأجزاء داخلية منفصلة.
- حمل الحقيبة على كتفين وليس على كتف واحد.
- استخدام حقائب تحتوي على أحزمة كتف مبطننة وعريضة وقابلة للتعديل.

نشكركم على تعاونكم المستمر. في حال وجود أي استفسار أو مساعدة، يرجى الاتصال بالمدرسة للتحدث مع مشرف القسم أو مسؤول الصحة والسلامة.

شكراً لتفهمكم وتعاونكم.

مع خالص التحية،



+971 3 7666 494  
+971 3 7666 771



info@fischools.ae  
IT SUPPORT) it@fischools.ae



Al Salam Street, Al Neyadat,  
Al Ain, UAE P.O.Box: 90167



<http://www.fischools.ae/>

Dear Parents,

We hope this message finds you in good health.

In accordance with the guidelines of the Department of Education and Knowledge and our commitment to the students' well-being, we would like to emphasize the weight of the students' bags. Please pay attention to the allowed weight as indicated in the below table.

Grade / Year	Maximum bag weight (KG)	Grade / Year	Maximum bag weight (KG)
KG 1	2.2	Grade 5	4.1
KG 2	2.4	Grade 6	4.5
Grade 1	2.6	Grade 7	5
Grade 2	3	Grade 8	5.8
Grade 3	3.4	Grade 9	6.5
Grade 4	3.8	Grade 10	7.3

To create a healthy and comfortable learning environment, we encourage you to consider the following points:

- Encourage students to use school bags with pockets and separate internal compartments.
- Carry the bag on both shoulders, not just one.
- Use bags with padded, wide, and adjustable shoulder straps.

We appreciate your ongoing cooperation. In case of any inquiries or assistance, please contact the school to speak with the department supervisor or the health and safety officer.

Thank you for your understanding and cooperation.



+971 3 7666 494  
+971 3 7666 771



info@fischools.ae  
IT SUPPORT) it@fischools.ae



Al Salam Street, Al Neyadat,  
Al Ain, UAE P.O.Box: 90167



<http://www.fischools.ae/>